

《单词百科:simulative是什么意思?simulative怎么发音?simulative的解释和用法》

英语单词simulative是什么意思?simulative怎么读?simulative怎么发音?简答网为您整理了simulative的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



simulative怎么读

simulative的读音:[ˈsɪmjələtɪv]

simulative的意思

1、adj.模拟的，假装的;

simulative的双语例句

1、A simulative well log were obtained after executing program.

程序执行后给出模拟测井曲线.

2、Monitoring electric circuit, measuring method , simulative programme design and result analyses are introduced in this paper.

文中阐述了检测电路、 测量方案、 仿真程序设计和结果分析等内容.

3、 The rational use of EDA Simulative Technology can improve the effect of classroom instruction.

合理地运用EDA仿真技术,可以使抽象、 乏味的理论教学变得直观、 生动,改善课堂教学效果.

4、 This paper introduces the working principle, simulative and experimental results of an electrohydraulic vibration impact system.

介绍了电液振动冲击系统的构成、 工作原理、 仿真和试验结果及其在剥铰机上的应用.

5、 The simulative calculation method and the results of fan-station ventilation network with unidirectional circuits are described.

通过修改搜索策略,用深度优先搜索法确定通路的矩阵算法,模拟计算有 单向回路的通风网络.

6、 Many simulative effects are all realized by software.

许多模拟效果都是依靠软件来仿真实现.

7、 The theme introduces the simulative load and the design of the equipment hardware.

介绍了电寿命试验装置的模拟负载和计算机测控部分的硬件设计.

8、 The simulative calculation method and the results of multi-fan-station ventilation network with unidirectional circuits are described.

介绍含有单向回路的 多级 机站通风网络的通路模拟算法及其结果.

9、 Example study shows that result of calculation is no difference and according with real simulative result.

算例研究结果表明,求出的最优策略与实际模拟结果相一致.

10、 The simulative results show that the system run stably and intuitively show the searching process.

仿真实验结果表明该系统具有运行稳定,直观显示搜索过程等优点.

11、 The disturbances are greatly decreased for the application of simulative low-pass filter and FIR digital filter.

在FFT之前设置了FIR数字滤波环节,与模拟低通滤波的硬件相结合,有效地减少干扰,提高了测量的精度.

12、 The simulative experimental results demonstrate that the algorithm has better universal performance and computational efficiency.

从模拟实验的结果来看,该算法具有很好的通用性,且算法的效率也很高.

13、 Simulative experiments are conducted to verify the effectiveness of the method.

仿真实验结果验证了该方法的有效性.

14、 The numerical simulative results are also obtained by use of the analysis model of hanging tank.

运用所建立的动力分析模型模拟计算水箱的运动并得到了数值模拟的位移和加速度时程曲线.

15、 The effective ness of this method was indicated by simulative test.

仿真试脸表明了这一方法的有效性.

以上是简答网为您整理的simulative怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于sim

ulative的用法、simul

ative的释义、simulative的相关详情请点击 : <https://dict.jiandongshicai.cn/simulative>